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W czwartek, 30 stycznia 2025 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w
Drzewicy odbyła się ósma sesja Rady Miejskiej w Drzewicy kadencji 2024-2029.
Samorządowcy przyjęli osiem uchwał, m.in. dokonując podziału sołectwa Jelnia i
utworzenia sołectwa Augustów.

Pierwsza część posiedzenia z udziałem 15 radnych stała pod znakiem informacji
Burmistrza Drzewicy z działalności międzysesyjnej. Sprawozdanie obejmowało okres
od 23 grudnia 2024 r. do 30 stycznia 2025 r. Jego integralnym elementem był raport
inwestycyjny:

Zawarto umowy

31 grudnia 2024 r. zawarto umowę na „Odbieranie i zagospodarowanie
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie
Gminy Drzewica w roku 2025”. Szacowana wartość kontraktu: 2.091.528,00 zł.
Termin realizacji: 31 grudnia 2025 r. Wykonawca: MS-EKO Sp. z o.o., Warszawa.
2 stycznia 2025 r. zawarto umowę na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów
komunalnych z koszy ulicznych, parkingowych, budynku UM w Drzewicy,
świetlic wiejskich oraz placów zabaw”. Wartość kontraktu: 94.750,56 zł. Termin

https://drzewica.pl/aktualnosci/osiem-uchwal-w-drzewicy


realizacji: 31 grudnia 2025 r. Wykonawca: Przedsiębiorstwo Gospodarki
Komunalnej i Mieszkaniowej w Drzewicy Sp. z o.o.

Trwa realizacja zadań

Budowa budynku klubu sportowego w Radzicach,  rozbudowa szkoły w
Idzikowicach oraz  budowa budynku świetlicy w Świerczynie - trwają procedury
odbiorowe.
Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego socjalnego wraz z niezbędną
infrastrukturą techniczną - trwają procedury odbiorowe.
Przebudowa drogi powiatowej ulicy Żeromskiego w Drzewicy – wykonywane są
prace brukarskie na chodnikach.
Przebudowa drogi gminnej dojazdowej do dworca PKP w Drzewicy – wykonano
oświetlenie, zakończono budowę chodnika.
Przebudowa drogi gminnej ul. Słowackiego w Drzewicy – zamontowano oporniki
i krawężniki oraz wykonano podbudowę w celu utwardzenia pobocza,
wymieniono odcinek sieci wodociągowej.
Przebudowa  i rozbudowa budynku przedszkola samorządowego w ramach
zadania  Utworzenie 38 nowych miejsc opieki MALUCH+ 2022-2029 w żłobku
 „WESOŁE SMYKI” w Drzewicy przy ul. Stawowej 58 – wykonano ściany
osłonowe i wewnętrzne w poziomie parteru, przygotowywany jest montaż
stropu nad parterem.

Szkolenie weterynaryjne

Kolejny temat posiedzenia dotyczył aktualnej sytuacji epizootycznej w Polsce i
powiecie opoczyńskim. To zagadnienie przybliżyli zebranym pracownicy  

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Opocznie na czele z Powiatowym Lekarzem
Weterynarii Tomaszem Woźniakiem.

Szkolenie mające formę prezentację multimedialnej i dyskusji dotyczyło chorób
zakaźnych zwalczanych z urzędu, przede wszystkim ptasiej grypy (HPAI),
afrykańskiego pomoru świń (ASF), pryszczycy (FMD) oraz choroby niebieskiego
języka (BTD).

Osiem uchwał

W bloku głosowań radni podjęli osiem uchwał w sprawach:



uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica na lata 2025-
2029;
zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2025 r.;
udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu terytorialnego;
podziału sołectwa Jelnia i utworzenie sołectwa Augustów oraz nadania statutów
sołectwa Augustów i sołectwa Jelnia;
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia
maksymalnej kwoty dofinansowania pobieranych opłat oraz ustalenia form i
specjalności kształcenia nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym
jest Gmina Drzewica w roku 2025;
przyjęcia Regulaminu wynajmu i użytkowania pomieszczeń w placówkach
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Drzewica;
przystąpienia Gminy Drzewica do realizacji Programu Ministra Rodziny, Pracy i
Polityki Społecznej "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu
Terytorialnego - edycja 2025;
przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Drzewica”.

Roczne sprawozdania

Po uchwałach przyszedł czas na roczne sprawozdania. Przewodniczący
poszczególnych komisji Rady Miejskiej podsumowali ubiegłoroczną działalność
komisji. Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Drzewicy
Agnieszka Kwiecień zaprezentowała sprawozdanie z wysokości średnich
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za
2024 rok, natomiast Dyrektor Marta Woźniak zapoznała zebranych ze
sprawozdaniem z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Drzewicy za rok 2024.

Sesję zakończyły wolne wnioski i dyskusje w sprawach różnych.

Obszerne informacje na temat uchwał Rady Miejskiej w Drzewicy oraz inwestycji
Gminy Drzewica dostępne są na stronach: http://www.bip.drzewica.pl/ i
http://drzewica.esesja.pl/

Zapraszamy także do obejrzenia sesji on-line za pośrednictwem serwera transmisji
eSesja.tv – link https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/784/rada-miejska-w-
drzewicy.htm

https://www.bip.drzewica.pl/
https://drzewica.esesja.pl/
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/784/rada-miejska-w-drzewicy.htm
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/784/rada-miejska-w-drzewicy.htm


Galeria zdjęć

https://drzewica.pl/sites/default/files/paragraph.gallery.field_gallery/01_74.jpg
https://drzewica.pl/sites/default/files/paragraph.gallery.field_gallery/02_73.jpg
https://drzewica.pl/sites/default/files/paragraph.gallery.field_gallery/03_59.jpg
https://drzewica.pl/sites/default/files/paragraph.gallery.field_gallery/04_49.jpg


Udostępnij: Facebook
Drukuj
PDF

https://drzewica.pl/sites/default/files/paragraph.gallery.field_gallery/05_31.jpg
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https%3A//drzewica.pl/print/pdf/node/1065
https://drzewica.pl/print/node/1065?entity_type=node
https://drzewica.pl/print/pdf/node/1065

